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OBČINA KOMEN 

Občinski svet  

 
Komen 86, 6223 Komen 

Tel. 05/ 7310 450, fax. 05/ 7310 460 

 
Številka:032-7/2013-2 
Datum: 15.05.2013 

 
ZAPISNIK 

 
19. redne seje Občinskega sveta Občine Komen v mandatnem obdobju 2010-2014, ki je bila 
v sredo, 15.05.2013, ob 17.00 uri v sejni sobi Občine Komen, Komen 86. 
 
PRISOTNI: 

 
Člani občinskega sveta: 

Damjan Grmek, Marijan Gulič, Stojan Kosmina, Vojko Markočič, Marjan Mržek, 
Martina Rebula, Vid Sorta, Igor Zega, Ivan Žvokelj, Gojmir Lešnjak, Ivo Kobal, Ivanka 
Grmek 

Opravičeno odsoten: dr. Ivan Žežlina. 
 
Občinska uprava Občine Komen: 

- Andrejina Nardin, 
- mag. Andreja Štok, 
- Tanja Saražin Strnad, 
- mag. Erik Modic, 
- Soraja Balantič, 
- Emil Grmek, 

 
 
OSTALI PRISOTNI: 

- Vabljeni: 
Vrtec Sežana: ga. Radica Slavkovič,  
MIR: ga. Silvana Zadel,  
PP Sežana: g. Branko Zupančič, 
Predstavniki podjetja KSP d.d. Sežana: direktor Iztok Bandelj in mag. 
Vlasta Kukanja 

- Predstavniki medijev: Bogdan Macarol 
 
Seji predseduje Danijel Božič, župan. 
 
Točka 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti; 

 
Vse navzoče je pozdravil župan Danijel Božič in ugotovil, da se seje udeležuje 12 članov 
občinskega sveta tako, da je sklepčnost zagotovljena. 
 
Točka 2: Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 18. redne seje z dne, 
17.4.2013 
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Pregledana je bila realizacija sklepov ter osnutek zapisnika 18. redne seje.  
 
Župan odgovori na nekatera vprašanja, ki so bila zastavljena na 18. redni seji pod točko 
Vprašanja, pobude in odgovori. Pove, da se za vaški dom v Kobdilju načrtuje sanacija 
strehe. Marjanu Mržku predlaga, da se glede vprašanja o pokopu v Hruševici obrne na mag. 
Vlasto Kukanja, TIC-u v Štanjelu pa je bila posredovana pobuda Ivana Žvoklja glede 
možnosti povečanega turističnega iztržka v času evropskega prvenstva v košarki. 
 
Pripombo na zapisnik 18. redne seje OS poda Vojko Markočič. Predlaga, da se zapisnik 
dopolni s popravkom v točki Vprašanja, pobude in odgovori in sicer tako, da se vnese 
odgovor Damjana Grmeka in župana na njegovo vprašanje glede poteka razpisa o najemu 
prostorov v gradu Štanjel.  
 
Na glasovanje je bil dan:  
 
SKLEP št. 1 

Potrdi se zapisnik 18. redne seje občinskega sveta Občine Komen z dne, 17.04.2013, z  
dopolnilom pod točko Vprašanja, pobude in odgovori, ki se glasi: 

Vojko Markočič vpraša, kako poteka oddaja prostorov v gradu Štanjel v najem oz. ali 
so najemniki preko razpisa že izbrani. 
Župan odgovori, da sta potekla že dva razpisa za najem prostorov. Ker prijav na 
objavljena razpisa ni bilo, so se strokovne službe občinske uprave in Komisija za 
vodenje postopka oddaje v najem oziroma oddaje v užitek nepremičnin, ki sodijo v 
kompleks gradu Štanjel odločile, da se zadevo vsaj začasno premosti z oddajo 
restavracije v najem Kristini Marković s.p., ki je s svojo ekipo pripravljena zagotavljati 
gostinsko oskrbo v gradu.  
Damjan Grmek, predsednik komisije pove, da je najemnina, ki so jo določili za najem 
restavracije primerna in se bo usklajevala z višino gostinskega iztržka restavracije. 
 

Prisotnih je 12 članov sveta.  
Sklep je bil soglasno, z 12 glasovi ZA sprejet. 
 
Točka 3: Določitev in potrditev dnevnega reda; 

 
Župan je obrazložil predlagani dnevni red in na pobudo Ivana Žvoklja predlagal, da se na 
dnevni red uvrsti dodatno 4. točko dnevnega reda, ki se nanaša na obravnavo Predloga 
Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi skupne občinske uprave. 
 
Vojko Markočič, predsednik statutarno pravne komisije, poda mnenje komisije glede 
Predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi skupne občinske 
uprave. Pove, da je komisija sprejela stališče, da se v predlogu odloka ohrani dikcija, ki 
govori, da Medobčinska notranja revizijska služba deluje neodvisno in je svetovalno telo 
županom občin ustanoviteljic. 
  
Župan predlaga naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 2 

Predlagani dnevni red (sklic št. 032-7/2013-1 z dne 6.5.2013) se razširi z novo, 4. točko 
dnevnega reda, ki se glasi: Razlaga 3. člena Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o ustanovitvi organov skupne občinske uprave v 1. branju. Ostale točke se 
ustrezno preštevilčijo. 
 
Prisotnih je 12 članov sveta.  
Sklep je bil soglasno, z 12 glasovi ZA sprejet. 
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Na glasovanje je bil dan sklep: 
 
SKLEP št. 3 

Sprejme se tako spremenjeni dnevni red v celoti:  
 

4. Razlaga 3. člena Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
organov skupne občinske uprave v 1. branju. 

5. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k številu in vrsti oddelkov ter sistematizaciji 
delovnih mest v javnem vzgojno-izobraževalnem zavodu Vrtec Sežana v 
šolskem letu 2013/2014; 

6. Ocena stanja varnosti v Občini Komen v letu 2012 - seznanitev; 
7. Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva Občin Divača, Hrpelje 

– Kozina, Komen in Sežana in oceno varnostnih razmer za Občino Komen za 
leto 2012 – seznanitev; 

8. Letno poročilo o izvajanju gospodarske javne službe »urejanje in vzdrževanje 
pokopališč« v Občini Komen za leto 2012 – seznanitev; 

9.  Letno poročilo o izvajanju gospodarske javne službe »zbiranje in prevoz 
komunalnih odpadkov« v Občini Komen za leto 2012 – seznanitev; 

10. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki 
javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Antona Šibelja-Stjenka 
Komen; 

11. Predlog Odloka o razglasitvi domačije Tupelče 4, Petrovi, za kulturni spomenik 
lokalnega pomena – prva obravnava; 

12. Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika občine v sveta zavoda Kraške 
lekarne Ilirska Bistrica; 

13. Vprašanja, pobude, odgovori. 
 
Prisotnih je 12 članov sveta.  
Sklep je bil soglasno, z 12 glasovi ZA sprejet. 
 
Točka 4: Razlaga 3. člena Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
organov skupne občinske uprave v 1. Branju; 

 
Krista Gombač, medobčinska notranja revizijska služba, obrazloži Predlog Odloka o 
spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi skupne občinske uprave. Pojasni 
organizacijsko strukturo delovanja MNRS. Pove, da nadzor nad delovanjem MNRS v celoti 
opravlja Urad RS za nadzor proračuna in pove, da so bile predlagane spremembe v 13. 
členu odloka o ustanovitvi organov skupne občinske uprave narejene v skladu z zahtevami 
Urada RS za nadzor proračuna. 
 
Župan odpre razpravo 
V razpravi so sodelovali Damjan Grmek, Vid Sorta in Ivan Žvokelj. 
 
Na glasovanje je bil dan: 
 
SKLEP št. 4 

1. Občinski svet Občine Komen se je seznanil z obrazložitvijo 3. člena predloga 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi organov skupne 
občinske uprave, ki ga je občinski svet v prvi obravnavi sprejel na 18. redni seji, 
17. 4. 2013. Obrazložitev je podala Krista Gombač, vodja Medobčinske notranje 
revizijske službe občin Divača, Hrpelje – Kozina, Komen in Sežana. 

2. Občinski svet občine Komen bo predlagani odlok v drugi obravnavi obravnaval 
na naslednji seji sveta, predvidoma v mesecu juniju 2013. 
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Prisotnih je 12 članov sveta.  
Sklep je bil soglasno, z 12 glasovi ZA sprejet. 
 
Točka 5: Predlog Sklepa o izdaji soglasja k številu in vrsti oddelkov ter sistematizaciji 
delovnih mest v javnem vzgojno-izobraževalnem zavodu Vrtec Sežana v šolskem letu 
2013/2014; 
 

Župan seznani svetnike s pričetkom adaptacije in dozidave vrtca v Komnu. 
Krajšo obrazložitev k predlaganemu sklepu poda ravnateljica vrtca, ga. Radica Slavkovič. 
Občinski svet seznani s spremembo sklepa v delu, ki se nanaša na predlog, da se pooblasti 
župana, da lahko izda soglasje k zvišanju cene programov vrtca, če zvišanje ne presega 3% 
cene. 
Gojmir Lešnjak, predsednik odbora za negospodarstvo in družbene dejavnosti pove, da 
odbor soglaša s sklepom v predlagani obliki. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
V razpravi so sodelovali: Ivanka Grmek, Ivan Žvokelj in Ivo Kobal. Ivana Žvoklja zanima 
primerjava cen obrokov, zlasti kosil, med posameznimi vrtci. Ravnateljica pojasni, da so cene 
različne, odvisno od kuhinj, kjer se obroki pripravljajo. Pove, da najcenejšo prehrano 
zagotavljajo vrtci ki imajo lastno kuhinjo.  
 
Na glasovanje je bil dan: 
 
SKLEP št. 5 

1. Potrdi se predlagano število vpisanih otrok in izda se soglasje k predlaganemu 
številu in vrsti oddelkov v Vrtcu Sežana z enotama na območju občine Komen 
v šolskem letu 2013/2014, kot izhaja iz predloga JZ Vrtca Sežana, št. 240/28, z 
dne 19. 4. 2013. 

2. V primeru, da se med letom pojavi potreba po spremembi vrste oddelka, 
zaradi starostne strukture vpisanih otrok in da ta sprememba ne vpliva na 
števil zaposlenih, se na podlagi obrazloženega predloga JZ Vrtca Sežana, 
pooblašča župana za izdajo  soglasja za spremembo vrste oddelka. 

3. Daje se soglasje k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Sežana v šolskem letu 
2013/2014, kot izhaja iz predloga JZ Vrtca Sežana, št. 240/28, z dne 19. 4. 2013. 
Župana se pooblašča, da v primeru potrebe po objavi prostega delovnega 
mesta med šolskim letom izda soglasje k zaposlitvi. 

4. Župana se pooblašča, da lahko v skladu s potrebami in ob izpolnitvi minimalnih 
normativov za odprtje posamezne vrste oddelka izda soglasje k odprtju 
dodatnih oddelkov in dodatnih zaposlitev. 

 
Prisotnih je 12 članov sveta.  
Sklep je bil z 10 glasovi ZA in 2 glasovi PROTI, sprejet. 
 
Točka 6: Ocena stanja varnosti v Občini Komen v letu 2012 - seznanitev; 
 
Branko Zupančič seznani občinski svet z Oceno stanja varnosti v občini Komen za leto 2012.  
V oceni poudari predvsem problem povečanja tatvin, motenja posesti zaradi nekontrolirane 
paše živali (konji in ovce), omeni problematiko neurejenosti tržnega prostora, še zlasti v 
Štanjelu). Opozori na povečanje števila neorganiziranih skupin kolesarjev, ki se pogosto ne 
držijo pravil vožnje in ogrožajo varnost v prometu. Pohvali vedno bolj usklajeno sodelovanje 
raznih inštitucij pri ozaveščanju mladih glede problematike drog. 
 
Župan seznani svetnike s postopki poglobitve ceste pod mostom v Štanjelu. Pove še, da je 
bil obveščen o nahajališču odvrženih igel v stari lokomotivi v Štanjelu. 
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Župan odpre razpravo. 
V razpravi so sodelovali: Martina Rebula, Ivan Žvokelj in Marijan Gulič. 
Martina Rebula opozori na problem romskih skupin na območju občine Komen, Ivana Žvoklja 
zanima podatek o porastu tatvin na območju občine in vzrokih, ki so do tega privedli, Marijan 
Gulič pa znova opozori na ogroženost pešcev v naselju Kobdilj. 
 
Na glasovanje je bil dan: 
 
SKLEP št. 6 
Občinski svet Občine Komen se je seznanil z Oceno stanja varnosti v Občini Komen v 
letu 2012. 
 
Prisotnih je 12 članov sveta.  
Sklep je bil soglasno, z 12 glasovi ZA sprejet. 
 
Točka 7: Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva Občin Divača, 
Hrpelje – Kozina, Komen in Sežana in oceno varnostnih razmer za Občino Komen za 
leto 2012 – seznanitev; 
 
Krajšo obrazložitev poročila poda Silvana Zadel. Izpostavi problematiko na področju dovoza 
otrok v šolo in parkiranja ob šoli v Komnu. Pove, da je poraslo število prijav zaradi neurejene 
paše živali na komenskem in poda pobudo za še večjo usklajenost pri organiziranju in 
kontroli tržnice v Komnu in Štanjelu.  
 
Župan odpre razpravo. 
Vojko Markočič opozori na neustrezno obračališče šolskega avtobusa v Štanjelu, Vid Sorta 
se pozanima o postopkih, ki tečejo v zvezi s prijavo zaradi smradu iz kokošje farme v dolini 
Branice, Martina Rebula pa opozori na problem plakatiranja v občini Komen. Župan in Emil 
odgovorita, da je nabava plakatnih panojev v teku in bo za plakatiranje kmalu bolje 
poskrbljeno. 
 
Na glasovanje je bil dan: 
 
SKLEP št. 7 

Občinski svet Občine Komen se je seznanil s Poročilom o delu Medobčinskega 
inšpektorata in redarstva Občin Divača, Hrpelje – Kozina, Komen in Sežana in oceno 
varnostnih razmer za Občino Komen za leto 2012. 
 
Prisotnih je 12 članov sveta.  
Sklep je bil soglasno, z 12 glasovi ZA sprejet. 
 
Točka 8: Letno poročilo o izvajanju gospodarske javne službe »urejanje in vzdrževanje 
pokopališč« v Občini Komen za leto 2012 – seznanitev; 

 
Mag. Vlasta Kukanja, KSP d.d. Sežana seznani svetnike z Letnim poročilom o izvajanju 
gospodarske javne službe »urejanje in vzdrževanje pokopališč« v Občini Komen za leto 
2012. 
 
Župan odpre razpravo. 
V razpravo se vključi Ivo Kobal. Pove, da je Odbor za gospodarstvo, okolje in prostor ter 
gospodarske in javne službe podjetju KSP d.d. predlagal, da se v obdobjih kot so prazniki in 
podaljšani vikendi, poskrbi za dodaten odvoz sveč iz pokopališč ali pa za dodatne zabojnike. 
V razpravi, ki se je nanašala na upravljanje in oskrbo pokopališč v občini Komen, so 
sodelovali še Marijan Mržek, Stojan Kosmina, Vojko Markočič in Gojmir Lešnjak.  
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Na glasovanje je bil dan: 
 
SKLEP št. 8 

Občinski svet občine Komen se je seznanil z Letnim poročilom o izvajanju 
gospodarske javne službe »urejanje in vzdrževanje pokopališč« v Občini Komen za 
leto 2012.  

 
Prisotnih je 12 članov sveta.  
Sklep je bil soglasno, z 12 glasovi ZA sprejet. 
 
Točka 9: Letno poročilo o izvajanju gospodarske javne službe »zbiranje in prevoz 
komunalnih odpadkov« v Občini Komen za leto 2012 – seznanitev; 

 
Direktor KSP d.d. Sežana seznani svetnike z Letnim poročilom o izvajanju gospodarske 
javne službe »zbiranje in prevoz komunalnih odpadkov« v Občini Komen za leto 2012. Še 
zlasti poudari pomen pridobitve Okoljevarstvenega dovoljenja, ki bo omogočilo podaljšanje 
obratovanja odlagališča odpadkov v Sežani. 
 
Župan odpre razpravo. 
Ivo Kobal izpostavi problematiko odvoza plastike na področju Štanjela, Vid Sorta predlaga, 
da se bolje uskladi termine odvoza kosovnih odpadkov iz doline Branice s termini čistilnih 
akcij, ki jih izvaja vaška skupnost. Ivan Žvokelj vpraša, kako je poskrbljeno s strani podjetja 
KSP d.d. za nadzor nad zbiranjem in ločevanjem odpadkov, Marijan Mržek vpraša, kako je z 
odvozom rabljenih avtomobilskih gum  
Za ustrezne odgovore je poskrbela mag. Vlasta Kukanja. 
 
Na glasovanje je bil dan: 
 
SKLEP št. 9 
Občinski svet občine Komen se je seznanil z Letnim poročilom o izvajanju 
gospodarske javne službe »zbiranje in prevoz komunalnih odpadkov« v Občini Komen 
za leto 2012.  

 
Prisotnih je 12 članov sveta.  
Sklep je bil soglasno, z 12 glasovi ZA sprejet. 

 
Točka 10: Predlog Sklepa o izdaji soglasja k razporeditvi presežka prihodkov nad 
odhodki javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Antona Šibelja-
Stjenka Komen; 
 
Predlog sklepa obrazloži Soraja Balantič. 
 
Uvodno razlago poda župan. 
Gojmir Lešnjak pove da se Odbora za negospodarstvo in družbene dejavnosti strinja s 
predlaganim sklepom. 
Ivan Žvokelj meni, da bi morali biti zneski, ki izhajajo iz presežka prihodkov in jih šola 
namerava investirati v prenavljanje šolskega inventarja ter prevoze šolskih otrok, prikazani 
bolj transparentno. Ivanka Grmek pa meni, da je predlog razporeditve presežka ustrezen, še 
zlasti, ker se investira v izboljšavo šolskega inventarja. 
 
Na glasovanje je bil dan: 
 
SKLEP št. 10 
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Občinski svet Občine Komen daje soglasje k razporeditvi presežka prihodkov nad 
odhodki javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Antona Šibelja-
Stjenka Komen v skladu s sklepom korespondenčne seje sveta Osnovne šole Antona 
Šibelja-Stjenka Komen z dne 9. 4. 2013.  
 
Prisotnih je 12 članov sveta.  
Sklep je bil soglasno, z 11 glasovi ZA sprejet. 
 
Točka 11: Predlog Odloka o razglasitvi domačije Tupelče 4, Petrovi, za kulturni 
spomenik lokalnega pomena – prva obravnava; 
 
Razlago k predlogu Odloka o razglasitvi domačije Tupelče 4, Petrovi, za kulturni spomenik 
lokalnega pomena poda Andrejina Nardin.  
 
Župan odpre razpravo in se obenem pridružuje mnenju Odbora za negospodarstvo in 
družbene dejavnosti, ki tako odločitev lastnika domačije pozdravlja in podpira. 
 
Damjan Grmek meni, da bi moralo biti predlogu priloženo tudi pisno soglasje lastnika 
domačije, iz katerega bi bil razviden njegov jasen namen za tako odločitev. Vid Sorta meni, 
da je potrebno upoštevati tudi mnenja ostalih lastnikov nepremičnin na tem vplivnem 
območju glede opredelitve Petrove domačije za kulturni spomenik lokalnega pomena  
Igor Zega opozori na problem, ki se lahko pojavi v zvezi s financiranjem in vzdrževanjem 
kulturnega spomenika pod okriljem ZVKD.  
 
Župan predlaga naslednji:  
 
SKLEP št. 11 
Občinski svet Občine Komen sprejme Odlok o razglasitvi domačije Tupelče 4, Petrovi, 
za kulturni spomenik lokalnega pomena v predlagani vsebini in obliki v prvi obravnavi. 

 
Prisotnih je 12 članov sveta.  
Sklep je bil z 11 glasovi ZA in 1 glasom PROTI sprejet. 
 
Točka 12: Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika občine v sveta zavoda Kraške 
lekarne Ilirska Bistrica; 

 
Ivan Žvokelj, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pove, da je 
komisija predlog sklepa obravnavala in ga s sklepom podprla. 
 
Brez razprave je bil na glasovanje dan  
 
 
SKLEP št. 12 
V svet zavoda Kraške lekarne Ilirska Bistrica se kot predstavnik ustanovitelja imenuje 
dr. Ivan Žežlina, Brje pri Komnu 1, 6223 Komen. 
 

Prisotnih je 12 članov sveta.  
Sklep je bil soglasno, z 12 glasovi ZA sprejet. 
 
Točka 13: Vprašanja, pobude, odgovori; 
 
Marjan Mržek vpraša, kako je s postopkom prenosa Ferrarijevega vrta na občino, oddajo 

prostorov v najem ter organizacijo prireditev v gradu Štanjel 
Župan odgovori, da sta potekla že dva razpisa za najem, na katera se ni odzval noben 
ponudnik. Na podlagi neuspelega razpisa se je Komisija za vodenje postopka oddaje v 
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najem oziroma oddaje v užitek nepremičnin, ki sodijo v kompleks gradu Štanjel, skupno s 
strokovnimi službami občinske uprave, odločila, da se za premostitveno obdobje do 
naslednjega razpisa, gostinski del odda v začasen najem podjetnici Kristini Markovič s.p.- 
Organizacijo prireditev pa se zaupa društvu Biser in g. Polancu. Župan še pove, da si občina 
prizadeva za čimprejšnji prenos Ferrarijevega vrta nazaj na občino, a ministrstvo, ki trenutno 
z njim upravlja, prenos  pogojuje z nedopustnimi zahtevami, zato je postopek prenosa še 
vedno v teku. 
Damjan Grmek meni, da bi bilo dobro razmisliti o vključevanju in sodelovanju otrok iz 

osnovne šole pri revitalizaciji Ferrarijevega vrta (možnost zasaditve posameznih gredic in 
manjšin zelenic, za katere bi lahko skrbeli otroci). 
Martina Rebula vpraša, kako je s prenosom označevalne table, ki prebivalce in ostale 

seznanja s projektom, ki se financira s pomočjo EU;  
Erik Modic pojasni, da so postopki postavitve takih tabel točno določeni in sicer za čas med 
samim izvajanjem projekta, kot tudi po zaključku investicije; 
Erik Modic pojasni Ivanu Žvoklju vzroke za daljši izpad optičnega omrežje v Svetem; 

 
 
 
Seja je bila zaključena ob 21.10 uri. 
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